
Protokół Nr 2/2022 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 22 lutego 2022 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta  
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 
autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 
dokumentów  poświadczających  uprawnienia   do   korzystania    z    tych   przejazdów 
- druk G, 

b) w sprawie miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz regulaminu prowadzenia tego handlu - druk A, 

c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karlino w zakresie wykonywania 
zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt - druk B, 

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2022 - druk C, 

e) w sprawie  zapewnienia  warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu 
- druk D,  

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk E, 
g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

- druk F, 
h) w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Białogardu - druk H. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.                         

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 905 „otworzył i prowadził”  Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu R. Borkowski.  

Komisja nie zgłaszała uwag do porządku posiedzenia. 
  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 1/2022 
z posiedzenia komisji w dniu 25 stycznia 2022 r.  
   Komisja przyjęła protokół Nr 1/2022 z posiedzenia w dniu 25 stycznia 2022 r. 
głosując:  za - 5 (jednogłośnie).   
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych  
przejazdów autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard 
oraz rodzajów dokumentów  poświadczających  uprawnienia   do    
korzystania  z  tych   przejazdów - druk G 
 

Projekt uchwały przedstawili i omówili radny R. Borkowski,  
Prokurent Spółki z o.o. „Zakład Komunikacji Miejskiej”  J. Niedziela. 

 
Komisja rozpatrzyła i nie zajęła stanowiska w sprawie projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami 
komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów 
poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów - druk G, głosując: za - 1, 
przeciw - 1, wstrzymało się - 3  
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b) w sprawie miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników  
 i ich domowników oraz regulaminu prowadzenia tego handlu - druk A 

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski. 

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz regulaminu prowadzenia tego handlu - druk A, głosując: za - 5 
(jednogłośnie).   

 
 
c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karlino w zakresie 

 wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki   
 bezdomnym zwierzętom w schronisku dla zwierząt - druk B 

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski. 

 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karlino w zakresie 
wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom w schronisku dla zwierząt - druk B, głosując: za - 5 (jednogłośnie).   
 

 
d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

         bezdomności zwierząt na rok 2022 - druk C 
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
E. Rek. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2022 - druk C, głosując: za - 5 (jednogłośnie).   

 
 
 

          e) w sprawie  zapewnienia  warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie  
Białogardu - druk D 

 
    Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie 
Białogardu - druk D, głosując: za - 5 (jednogłośnie).   

 
 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk E 
 

      Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski.  
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk E, głosując: za -  4, przeciw - 0, 
wstrzymało się - 1.   
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g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata  
     2022-2031 - druk F 
 

         Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski.  
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Białogard  na  lata 
2022-2031 - druk F, głosując: za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1.  
  

 
h) w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Białogardu - druk H 

 
            Projekt uchwały przedstawił i omówił radny R. Borkowski. 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Burmistrza Białogardu - druk H, głosując: za - 2, przeciw-1, wstrzymało się - 1.  
 
Ad 3. Sprawy różne. 
 
  Radny J. Sosnowski - poruszył sprawę uzupełniania ubytków w asfaltowych 
jezdniach. O sprawie informował Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
  Niebezpieczne ubytki znajdowały się na ulicy Kisielice Duże. Niebezpieczny jest też  
wyjazd z ul. Kisielice Małe w stronę ul. Kisielic Dużych. 
  Ekipa remontowa uzupełniła ubytki. Po trzech dniach ubytki w jezdni odnowiły się. 
Zdaniem Radnego remont nawierzchni powinien być zrobiony bardziej profesjonalnie. 
  Radny - poprosił o sprawdzenie niedrożnego odpływu wody deszczowej na 
ul. Zielonej. Woda przedostała się do piwnic.  
  Przewodniczący Komisji - pytał czy remont ul. Moniuszki i ul. Piastów jest 
zagrożony pod względem finansowym? 
  Sekretrz Miasta - wyjaśnił, że remont ul. Moniuszki i ul. Piastów będzie wykonywany 
w ramach środków z „Polskiego Ładu” na podstawie promes. Na tę chwilę nie ma żadnego 
zagrożenia. Ulice są projektowane. Przygotowywany jest program funkcjonalno-użytkowy do  
przetargu.     
 
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.                         

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1035 Przewodniczący Komisji 
R. Borkowski zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej Białogardu. 
protokołowała: Joanna Kamińska 

 

          Przewodniczący Komisji  
              
                                                       Robert Borkowski  

 
 


